
                  

 

Styrelsemötes protokoll SPF Seniorerna Ale 
 
 
Datum:             5 juni 2024 
 
Plats:                Nols Företagscenter 1A 
 
Närvarande:     Bengt Boge Ordförande 
                          Gun Andersson 
                          Filip Alm 
                          Lars Öst 
                          Ann-Louise W Olofsson 
                          Vesa Jyrkinen 
                          Kerstin Karlsson 
                          Monica Rudén 
                          Lennart Adielsson 
 
Ej närvarande: Ralf Niklasson, Birgitta Johansson 
                           
§ 1 Mötets öppnande 
    Bengt öppnar mötet. 
 
§ 2 Dagordning 
    Dagordningen godkändes. 
§ 3 Förra mötets protokoll 
   Förra mötesprotokoll justerades och godkändes. 
§ 4 Rapporter: 
   Festkommittén: Sommarfesten är hittills ca 42 anmälda                            
Kerstin           
   SKR:                                                                                                   Birgitta 
   MAK:                                                                                                   Bengt                                                                                           
   KPR: Filip ska skicka ett PM som läggs till protokoll                           Filip 
    
Friskvårdskommiten: Stavgång ett snitt på 15–25 personer. Hälsoveckan: 
Packor 12 personer, Stavgång 20 personer, 
Föreläsning 8–12 personer, Trollsjönäs och Fågeltornet                          Lars                                                                 
   Övrigt:  Öppet hus lagom med besökare, 5% medlemmar. 
                Bengt har möte med Henrik Fogelklou 10/6. 
   
§ 5   Ekonomi                                                                                  Gun 
   Tertialbokslut läggs till handlingarna. Kundförlust 3000 kr annons.                                                                                        
§ 6 Medlemsutveckling 
    Medlemmar SPF Ale, 736. Vän medlemmar 5. 
§ 7 Planeringskalendern 
    Bengt får 5 – 10 min att informera om SPF vid sammankomster. 
     Beslut 



                  

 

   Café verksamheten vi börjar med 2 ggr/månaden. Beslut               Monica 
 
Bussresa för att motverka ensamhet, SKR anordnar. Bengt informerar. 
 
§ 8 Inkomna skrivelser 
    Valberedningen skickar ett mejl till alla medlemmar om intresse om att 
deltaga i Styrelsen eller i SPF. 
     Medverka i Tidningen Nyinflyttad Ale 2024–2025? Nej. Beslut 
 
§ 9 Funktionärslistan 
    LK Inger Sjölund 
 
§ 10 Lokalen 
     Förvaring och arkivering, Gun och Ann-Louise 
     Grovsanering Bengt och Kalle. Beslut 
     (12:30 Lennart A lämnar mötet.) 
 
§ 11 SPF Seniorerna Hjärnkoll 
      Be Klas Hugo om att göra en inbjudan samt utslagsfråga vid för många 
anmälda.                               
§ 12 Anita Algers Skaparglädje 
      Filip spara utvärderingen i sin dator. De har fria händer att planera ny 
Skaparglädje. 
§ 13 Programhäftet 
       Fotografering. Funktionärslistan och Styrelsen, Bengt tar kontakt med 
Sven för datum, om vi inte får ihop det, kör vi utan foto. 
§ 14 Hemsidan 
        Inaktuellt på hemsidan, ska rensas. Saknas Aktivitetsansvariga. 
§ 15 Nya Frågor 
        Närvarande vuxen till låg och mellanstadiet. Prata med rektorer i 
skolorna. Bengt ska prata med Henrik Fogelklou. Beslut 
§ 16 Nästa möte 
        7 augusti 
 
 
Vid protokollet                                                Justeras 
 
 
Vesa Jyrkinen                                                Bengt Boge 
 
Bilaga KPR  240605 Filip 
Protokoll justerat vid styrelsemöte 7 augusti 
 



 

 

KPR (Kommunala Pensionärsrådet i Ale)   20240605 Filip  
 
Protokollen finns >llgängliga på kommunens hemsida:  
 
hBps://ale.se/om-kommunen/poli>k-och-demokra>/moten-och-
protokoll/kommunalapensionarsradet.html 
 

 Några personliga kommentarer:  

KPR samråd planerar aB bjuda in alla pensionärsföreningar >ll eB informa>onsmöte med 

Allmänna arvsfonden.  

Vi planerar eB poli>kermöte i medborgarhuset 2024-09-25 där poli>ker från alla par>er 

bjuds in. Vi vill ha in frågor Vi vill ha in frågor >ll den första september som vi kan förmedla 

>ll poli>kerna inför mötet.  

Vi har lämnat en remiss om Seniorkortet och noterar kommunens försök aB förbigå 

remissprocessen.  

Arbetet med en ny Äldreplan påbörjades före pandemin men tappade farten. Tjänstemännen 

har rapporterat aB arbete pågår men det stämmer inte. Tidigare anteckningar finns inte kvar 

och de har inte koll på vem som ingår i grupperna. Tanken är aB man skall göra en omstart.  

Frågan om ak>vitetsstöd >ll seniorverksamhet på motsvarande säB som för 

ungdomsverksamhet rör sig långsamt. Förhoppningen är aB det skall komma igång 2025.  

Resultatet av den mycket dåligt genomarbetade neddragningen och omorganisa>onen av 

mötesplatser-äldrepedagoger-fixartjänst visar sig nu i aB det fungerar tveksamt.  

Språktesterna är igång inom äldreomsorgen och funk>onsstöd och görs i samband med 

rekryteringen. Om stöd behövs kopplas språkombuden in. Språkombuden finns på alla 

enheter inom äldreomsorgen. 


